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1. Pitanja postavljena Vijeću ministara BiH:  

1. „S obzirom da je Ured za reviziju institucija BiH svojom revizijom uočio da je više budžetskih 

korisnika tokom godine angažiralo lica po ugovoru o djelu, a za obavljanje poslova koji su 

predviđeni važećom sistematizacijom, pri čemu su nakon određenog perioda ta lica 

samovoljno angažirali za rad na neodređeno vrijeme. Postavljam pitanje - Da li je i jedna 

nadležna institucija, odnosno inspekcija, bilo koga od navedenih u skladu sa zakonom 

sankcionirala za takvo ponašanje? 

2. Kada je moguće očekivati da Vijeće ministara BiH razmotri i donese neophodne podzakonske 

akte u skladu sa Zakonom o plaćama i naknadama u institucijama BiH, a posebno za one 

kategorije troškova koji se odnose na korištenje vozila, telefona, reprezentacije, putnih 

troškova i slično, s obzirom da se kod ovih troškova pojavljuje niz nepravilnosti na koje 

upozoravaju revizori? 

3. Imajući u vidu dopis Ureda za reviziju od 6.10.2011. koji je upućen članovima Parlamentarne 

skupštine BiH u kojem su navedeni uočeni propusti i nedostaci koji dovode u pitanje 

usklađenost statusa rukovodstava i članova upravnih odbora sa zakonskim propisima, a što se 

odnosi na: 

 Komisiju za koncesije BiH,  

 Upravu za indirektno oporezivanje, 

 Regulatornu agenciju za komunikacije i njeno vijeće, 

 Institut za nestala lica BiH, kao i 

 Ured za razmatranje žalbi BiH. 

 

Postavljam pitanje - Ko je odgovoran za neriješen status navedenih kao i nesagledive 

štete koje se ovakvim propustima stvaraju?“ 

2. Pitanje postavljeno Federalnom ministarstvu poljoprivrede, vodoprivrede i šumarstva 

Ministarstvu poljoprivrede, šumarstva i vodoprivrede Republike Srpske i Odjeljenju za 

poljoprivredu, šumarstvo i vodoprivredu u Vladi Brčko Distrikta – „S obzirom na stanje u kojem 

se nalazimo, kao i povoljne prilike za pripremu i otpočinjanje nekih projekata, čime bi se 

značajnije smanjio vanjskotrgovinski deficit BiH, tražim odgovor od Federalnog ministarstva 

poljoprivrede, vodoprivrede i šumarstva - koje projekte konkretno namjerava pokrenuti u 

narednoj godini i to pojedinačno po kantonima i u kojim iznosima? To isto pitanje upućujem i 

Ministarstvu poljoprivrede, vodoprivrede i šumarstva RS-a, kao i Brčko Distriktu BiH.“ 

 


